
Voorzitter, 

Mijn dank dat u mij de gelegenheid geeft om -namens gymnastiekvereniging KDO Alblasserdam en 

korfbalvereniging CKC Kinderdijk- uit te leggen waarom de sporthal op Molenzicht zo van belang is. 

Na jarenlang onderzoek en overleg met alle betrokken partijen staan wij op een bijzonder moment in 

de Alblasserdamse geschiedenis op gebied van sportbeoefening. Dat besef leeft binnen onze 

verenigingen, getuige de royale opkomst vanavond. 

Naast de noodzaak tot een andere locatie voor KDO vanwege de grondpositie van de huidige zaal en 

de wens tot sociale woningbouw van Woonkracht 10 heeft KDO de ambitie om een nieuwe zaal te 

betrekken. 

KDO kent een rijke traditie midden in de Alblasserdamse samenleving. Als laagdrempelige vereniging 

bieden wij een groot aanbod in de breedtesport voor jong en oud. Ook timmert onze selectie hard 

aan de weg. 

Vanwege gebrek aan ruimte en turnfaciliteiten wijkt de selectie wekelijks uit naar Lekkerkerk. Dit 

draagt niet bij aan het verenigingsgevoel en kost veel tijd van leiding, turnsters en ouders. Tijdens  

resterende trainingen in Alblasserdam gaat -net als bij de recreatieve turners en turnsters- veel 

effectieve trainingstijd verloren door opbouw en opruimen van turntoestellen. Dit gaat gepaard met 

onnodige slijtage van het materiaal. Met een nieuwe hal met vaste opstelling van turntoestellen  

wordt deze onwenselijke situatie eindelijk opgeheven. De effectieve trainingstijd gaat met sprongen 

vooruit en er zijn turntechnisch meer mogelijkheden om op een veilige manier te trainen. 

Ook de recreatieve dans- en gymgroepen vormen een belangrijke peiler van KDO. In de nieuwe 

situatie zullen gelijktijdig lessen worden gegeven: in de turnhal en in een gedeelte van de sporthal, 

die met Kinderdijk wordt gedeeld. Zodoende is ook voor hen capaciteit gewaarborgd. 

Kinderdijk korfbalt een deel van het jaar in de sporthal Blokweer. Een sporthal voor volwaardige 

wedstrijdbeoefening op Molenzicht geeft belangrijke meerwaarde aan het verenigingsleven omdat 

zaal- en veldsport nu op het zelfde complex beoefend kunnen worden. Met deze sporthal vindt 

Kinderdijk aansluiting bij de landelijke trend dat er meer binnen wordt gesport. 

Door als verenigingen samen een pand te bewonen zijn wij ons bewust van de noodzakelijke 

samenwerking. Een samenwerking, die in vele facetten voordeel kan opleveren.  Vanuit een 

gelijkwaardigheid en een van oudsher goede relatie zoeken wij naar mogelijkheden, die door de 

nieuwe situatie ontstaan.  

Naast de belangen van beide verenigingen dragen wij bij aan het algemeen maatschappelijk belang 

door ons aanbod, de capaciteit voor het bewegingsonderwijs, maar ook door resterende 

zaalcapaciteit, die voor andere sport beschikbaar is. 

Ons breed gedragen initiatief zal leiden tot bevordering van kwaliteit en intensiteit van 

sportbeoefening. Wij ervaren in elkaar en met Woonkracht 10 en u als gemeente een prima 

samenwerking. Wij vertrouwen er dan ook op dat u in alle wijsheid een besluit zult nemen, wat ons 

verder helpt in het verwezenlijken van onze idealen in het belang van een belangrijk deel van de 

Alblasserdamse burgers. 

Ik dank u voor de aandacht. 


